
Socialudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 24. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 492
Mener ministeren, at en borger har fået ordentlig sagsbehandlig hos Ankesty-
relsen, når de vælger at optage borgerens sag i juni måned 2010 og borgeren
pr. 20. august 2011 får svar om, at der vil gå yderligere 3 mdr. førend sagen
kan behandles, endda med risiko for at borgeren efter de 3 mdr., kan risikere
endnu et brev om en yderligere udskydelse af beslutningen, sådan at sagen
ender med at tage over et år, hvilket betyder, at borgeren i hele den periode
ikke har mulighed for at gå videre med sagen til Ombudsmanden, fordi denne
ikke vil tage sig af sager, der stadig er under behandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ozlem.Cekic@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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